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Protokoll 
fra 

hovedstyremøte 10/2022 
 

Det ble avholdt hovedstyremøte torsdag 10. november 2022 på Hotell Norge, Bergen 
Møtet varte fra kl. 14.00 – 17.00 
 
Til stede 
fra hovedstyret  Håvard Holm, Katrine Bratteberg, Lars Marius Heggberget, Tone Helén Brodal, 

Karoline Dystebakken, Sverre Bromander, Anders Schrøder Amundsen, 
Benedicte Gram‐Knutsen, Kirsten Bleskestad, Johannes Ørn Thorsteinsson og 
Hanne Eie Sudland 

 

Fra sekretariatet:  Magne Skram Hegerberg og Mette‐Sofie Kjølsrød  

      Michael Krane, sak 112. 
 
Foreslåtte møteledere 
til landsmøtet    Trond Vegard Sagen Eriksen 
      Ragnhild Bø Raugland     
 
 
Vedtakssaker 
 
Sak 110 /22  Protokoll fra hovedstyremøte 9/22 og ekstraordinært styremøte på      

Teams 25.10.                  
Utkast til begge protokollene ble sendt styret 26.10. med frist for å sende inn 
merknader 2.11. Det er ikke mottatt merknader, men det ble fremmet en merknad til 
sak 104 nr. 5 i møtet.  
 

Vedtak:  Protokollene godkjennes med den merknaden som ble vedtatt i møtet.  
 
Sak 111/22  Studietilbud til tillitsvalgte ved Høyskolen Kristiania         

Presidenten innledet og viste til saksfremlegget som skisserer ulike alternativ for det 
fremtidige studietilbudet. Sekretariatet redegjorde deretter kort for gjennomsnittlig 
kostnad og finansiering av tillitsvalgtstudiet foregående år. Hovedstyrets vurdering er at 
det er ønskelig å videreføre ordningen innenfor samme rammer som tidligere, herunder 
at andre Akademikerforeninger kan inviteres til å delta.   

     
Vedtak:  Styret sluttet seg til forslaget om et treårig løp slik det fremgår av presentasjonen.  
 
Sak 112/22  Disponering av kontorlokalene i KA7 b, 2.etg fra og med 1.1.2023     

Presidenten innledet og viste til saksfremlegget som ble gjort tilgjengelig for styret 8.11. 
Michael Krane og generalsekretæren redegjorde deretter nærmere for dialogen som 
har vært med Rettssenteret knyttet til leieforholdet samt status og behov for 
kontorplasser i sekretariatet.  
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Styret drøftet ulike alternativer i lys av redegjørelsen og påpekte at et eventuelt fortsatt 
leieforhold med Rettssenteret må ha klare rammer og oppsigelsesregler og at disse må 
gjenspeile sekretariatets behov for kontorplasser på kort og lang sikt. Hovedstyret slo 
også fast at leien skal fastsettes ut fra den forholdsmessige andelen (11%) av 
Juristforbundets leieutgifter samt at utgifter til strøm, kantine og andre felleskostnader 
skal legges inn i leieprisen.    
 
Visepresidenten informerte avslutningsvis om at hun fratrer styrevervet i Rettssenteret 
samtidig som hun avslutter vervet som visepresident. Styret må ta stilling til om de 
fortsatt ønsker en styreplass etter dette.  

 
Vedtak:  Sekretariatet inngår leieavtale med Rettssenteret innenfor de rammene som 

hovedstyret har besluttet.  
 
Sak 113/22  Godkjenning av vedtekter for JF‐S Fiskeridirektoratet         

JF‐Stat har oversendt vedtektene for Fiskeridirektoratet til godkjenning. Seksjonen 
anbefaler at disse godkjennes, men ber om at HS under § 7 retter opp 
«representantskapsmøte» til «landsmøte" 

 
Vedtak:  Vedtektene godkjennes som foreslått, men «representantskapsmøte» endres til 

«landsmøte» i §7. 
 
Sak 114 /22  Landsmøte – gjennomgang                

Styret gikk gjennom kjøreplanen og dagsorden for landsmøtet sammen med forslått 
møteleder og varamøteleder.  
 

Vedtak:  Gjennomgangen ble tatt til etterretning.  
 
Sak 115/22  Eventuelt                    
    Det var ingen saker til eventuelt.  
 
Informasjonssaker 
 
Sak 116/22       Eventuelle informasjonsaker fra president, visepresident,                
                            generalsekretær og seksjonsledere 
                            Presidenten orienterte kort om status knyttet til ikrafttredelsestidspunkt for ny  
                            advokatlov. Det er dessverre lite som tyder på en snarlig iverksettelse av beskyttelsen av  
                            juristtittelen.  
 
                           Anders Schrøder Amundsen orienterte om at Arbeidslivsjuristene har hatt et svært  
                           vellykket seminar i Høyres Hus. 
 
Sak 117/22       Orientering om aktuelle høringer                    
                            Oppdatert oversikt over innkomne høringer ble sendt styret på e‐post under styremøtet.  
                            Oversikten ble også vist på skjerm under møtet.  
                            Styret hadde ingen merknader til det som fremkom på oversikten.  
 
21.11.2022 
Mette‐Sofie Kjølsrød 


